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Porządkowanie gospodarki wodno-
-ściekowej w Zaborzu

W  Y  D  A  N  I  E      Z  A  B  R  Z  A  Ń  S  K  I  E

Prawie 30 kilometrów sieci kanalizacyjnej i ponad 10 kilometrów wodociągowej obejmą prace wykonane w Zaborzu 
Południowym w ramach II etapu poprawy gospodarki wodno-ściekowej w Zabrzu. Dodatkowe zabezpieczenia, które  
w praktyce będą redukowały nieprzyjemne zapachy, otrzyma z kolei oczyszczalnia ścieków „Śródmieście”. 

Jak wiele dla Zabrza, znaczy pił-
karska marka Górnika, nikogo 
chyba nie trzeba przekonywać. 
Niewiele klubów sportowych w 
Polsce, może poszczycić się taki-
mi osiągnięciami i tradycjami Bu-
dowę stadionu potraktowaliśmy 
priorytetowo, bo Górnik i jego 
wierni sympatycy po prostu 
na obiekt europejskiej kla-
sy zasługują. Projekt robi 
ogromne wrażenie. Bez 
wątpienia, będzie to 
jedna z wizytówek 
miasta. 

Małgorzata Mańka-Szulik, prezydent Zabrza:

Stadion Górnika jest 
spełnieniem marzeń

Firmy zainteresowane budo-
wą stadionu mogą składać 
oferty do 28 kwietnia. Tydzień 
wcześniej, 21 kwietnia zosta-
ną otwarte oferty złożone w 
przetargu na wybór inżyniera 
kontraktu. Od rozstrzygnięcia 
przetargu do wbicia pierwszej 
łopaty pod fundamenty nowego 
obiektu nie powinno upłynąć 
więcej niż kilka tygodni. 
-- Realnie, prace mogłyby roz-
począć się na przełomie maja 

i czerwca - ocenia Tadeusz Dę-
bicki, prezes spółki Stadion w 
Zabrzu. 

Zainteresowanie firm jest 
ogromne. Już chwilę po ogło-
szeniu przetargu, telefony za-
równo klubu, jak i zabrzańskie-
go magistratu były rozgrzane do 
czerwoności. 
-- Jesteśmy w o tyle dobrej sy-
tuacji, że nie gonią nas terminy 
związane z przygotowaniami do 

Strona 2

Ogłoszono przetarg na wyłonienie inżyniera kontraktu i generalnego wykonawcy nowego stadionu Górnika Zabrze

Na Roosevelta się cieszą i... 
szykują do roboty

czają, że na hitowe pojedynki, 
będą zwracały się z prośbą o 
wynajem innych obiektów, w 
tym Stadionu Śląskiego. 
-- Do czasu, dopóki nie powsta-
nie nowa arena sportowa, bę-
dziemy musieli sobie przecież 
jakoś radzić. Najważniejsze, 

że jesteśmy już blisko finaliza-
cji sprawy stadionu. To będzie 
prawdziwa perełka. Czy się się 
cieszę? Oczywiście, jak każdy 
kibic Górnika - uśmiecha się 
prezes, Łukasz Mazur. 

Marcin Król 

Cierpliwość kibiców Górnika nasłuchują-
cych wieści w sprawie budowy stadionu, 
na którym ma występować ich ukochana 
drużyna, została nagrodzona. Przetarg 
rozstrzygający, kto obiekt wybuduje i 
komu przypadnie rola głównego inżyniera 
kontraktu ogłoszony! Według najbardziej 
optymistycznego założenia, prace mogą 
ruszyć jeszcze przed wakacjami. 

Euro 2012. To daje nam pe-
wien komfort pracy i uniknięcie 
niedoróbek - uważa wiceprezy-
dent Zabrza, Krzysztof Lewan-
dowski. 
Przetarg dotyczy pierwszego 
etapu budowy stadionu, w ra-
mach którego powstaną trzy 
trybuny: północna, wschodnia i 
południowa wraz z narożnikami. 

Trybuny będą 
zadaszone,  
a mecze  
Górnika obej-
rzą 24 tysiące  
widzów. 
W pierwszym etapie powsta-
nie także parking i główny plac 
wejściowy wraz z systemem 
kasowym. Część powierzchni 

obiektu zostanie wyodrębnio-
na na działalność komercyjną, 
m.in. kioski gastronomiczne. 
Wartość inwestycji wyniesie 
252 mln zł (kwota bez podat-
ku VAT - red.), a jej realizacja 
ma trwać 20 miesięcy. Spółka 
Stadion w Zabrzu wyemituje ob-
ligacje, z kolei środki na spłatę 
zobowiązań zabezpieczono pod-
czas ubiegłorocznej, wrześnio-
wej sesji Rady Miasta. Zgodnie  
z podjętą wtedy uchwałą, mia-
sto będzie dokapitalizowało co 
roku spółkę kwotą 20 mln zł 
(przez okres 15 lat - red.).

Do drugiego etapu budowy, mia-
sto chce zaangażować kapitał 
prywatny, co należy traktować 
jako zaproszenie skierowane 
do potencjalnych inwestorów. 
W czasie trwania prac, mecze  
z udziałem Górnika będzie ob-
serwowała mniejsza liczba wi-
dzów. Władze klubu nie wyklu-

O publikacji przetargu poinformowano na specjalnej konfe-
rencji z udziałem (od lewej): Piotra Podgórskiego (dyrektor 
projektu) Tadeusza Dębickiego (prezes spółki Stadion w 
Zabrzu), wiceprezydenta Zabrza - Krzysztofa Lewandow-
skiego, prezesa Górnika Łukasza Mazura i Sławomira 
Gruszki (Wydział Kontaktów Społecznych UM Zabrze)

Tak będzie wyglądał 
nowy stadion Górnika


